

(12) International Application Status Report

Received at International Bureau: 12 December 2013 (12.12.2013)

Information valid as of: 09 May 2014 (09.05.2014)

Report generated on: 22 April 2021 (22.04.2021)

(10) Publication number:

WO2014/083269

(43) Publication date:

05 June 2014 (05.06.2014)

(26) Publication language:

French (FR)

(21) Application Number:

PCT/FR2013/052850

(22) Filing Date:

26 November 2013 (26.11.2013)

(25) Filing language:

French (FR)

(31) Priority number(s):

1203251 (FR)

(31) Priority date(s):

30 November 2012 (30.11.2012)

(31) Priority status:

Priority document received (in compliance with PCT Rule 17.1)

(51) International Patent Classification:

B65D 81/34 (2006.01)

(71) Applicant(s):

KONDRACKI, Daniel [FR/FR]; 2 place de la Liberté F-54520 Laxou (FR) *(for all designated states)*

(72) Inventor(s):

KONDRACKI, Daniel; 2 place de la Liberté F-54520 Laxou (FR)

(74) Agent(s):

ACTALIUM; 24 rue des Vignes F-57245 Peltre (FR)

(54) Title (EN): PACKAGING AND COOKING DEVICE FOR FOODSTUFFS

(54) Title (FR): DISPOSITIF D'EMBALLAGE ET DE CUISSON POUR ALIMENTS

(57) Abstract:

(EN): The present invention relates to a packaging and cooking device for foodstuffs, which is in the form, during use, of a sheath that is open at its two ends and is produced from a cooking sheet (1) made of flexible material, two opposite edges (4) of which are connected by a gripping strip (5) made of rigid material attached to said edges that are connected along their length, making it possible to avoid contact between the hands and hot cooking plates. The two other opposite edges (2) of the sheet, which are located on the sides perpendicular to the rigid strip, in the region of the openings in the sheath, are folded so as to form a turn-up (8) that forms, during use, a lip (8") that is able to retain the foodstuffs, crumbs or residual juices within the sheath. The device according to the invention is particularly intended for heating up culinary preparations that are intended to be seared quickly between the plates of an electric grill, and more particularly for heating up meat-filled pastries.

(FR): Dispositif d'emballage et de cuisson pour aliments. Dispositif d'emballage et de cuisson pour aliments se présentant lors de l'utilisation sous la forme d'un fourreau ouvert à ses deux extrémités, réalisé dans une feuille de cuisson (1) en matière souple et dont deux bords opposés (4) sont reliés par une bande de préhension en matériau rigide (5) associée auxdits bords reliés sur leur longueur, permettant d'éviter le contact des mains avec les plaques chaudes de cuisson. Les deux autres bords (2) opposés de la feuille, situés sur les cotés perpendiculaires à la bande rigide, au niveau des ouvertures du fourreau, sont plissées pour former un repli (8) constituant lors de l'utilisation un rebord (8") apte à retenir à l'intérieur du fourreau les aliments, miettes ou jus résiduel. Le dispositif selon l'invention est particulièrement destiné au réchauffement de préparations culinaires devant être saisies rapidement entre les plaques d'un grill électrique et plus particulièrement, au réchauffement de charcuteries pâtisseries.

International search report:

Received at International Bureau: 17 March 2014 (17.03.2014) [EP]

International Report on Patentability (IPRP) Chapter II of the PCT:

Not available

(81) Designated States:

AE, AG, AL, AM, AO, AT, AU, AZ, BA, BB, BG, BH, BN, BR, BW, BY, BZ, CA, CH, CL, CN, CO, CR, CU, CZ, DE, DK, DM, DO, DZ, EC, EE, EG, ES, FI, GB, GD, GE, GH, GM, GT, HN, HR, HU, ID, IL, IN, IR, IS, JP, KE, KG, KN, KP, KR, KZ, LA, LC, LK, LR, LS, LT, LU, LY, MA, MD, ME, MG, MK, MN, MW, MX, MY, MZ, NA, NG, NI, NO, NZ, OM, PA, PE, PG, PH, PL, PT, QA, RO, RS, RU, RW, SA, SC, SD, SE, SG, SK, SL, SM, ST, SV, SY, TH, TJ, TM, TN, TR, TT, TZ, UA, UG, US, UZ, VC, VN, ZA, ZM, ZW

European Patent Office (EPO) : AL, AT, BE, BG, CH, CY, CZ, DE, DK, EE, ES, FI, FR, GB, GR, HR, HU, IE, IS, IT, LT, LU, LV, MC, MK, MT, NL, NO, PL, PT, RO, RS, SE, SI, SK, SM, TR

African Intellectual Property Organization (OAPI) : BF, BJ, CF, CG, CI, CM, GA, GN, GQ, GW, KM, ML, MR, NE, SN, TD, TG

African Regional Intellectual Property Organization (ARIPO) : BW, GH, GM, KE, LR, LS, MW, MZ, NA, RW, SD, SL, SZ, TZ, UG, ZM, ZW

Eurasian Patent Organization (EAPO) : AM, AZ, BY, KG, KZ, RU, TJ, TM

Declarations:

Declaration of inventorship (Rules 4.17(iv) and 51bis.1(a)(iv)) for the purposes of the designation of the United States of America